
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE TORSDAG DEN 15. JUNI 2017 KL. 17-20 PÅ KONTORET 

 

VELKOMST 

 Dagsorden godkendes? 

 Mødeleder = MM. 
 Tidsholder? 

ELEVRÅD 

OPFØLGNING PÅ OPGAVER FRA SENESTE MØDE 

Vedr. elevråd: MA kontakter MHJ i forhold til at inviterer forældrene rep. fra SB til et møde. 

MA og elevrådskontaktlærer sørger for at eleverne bliver repræsenteret på skolebestyrelsesmøderne i næste 
skoleår. Kontaktlærerne til elevrådene skal have dagsordnen tilsendt inden mødet, således at den kan være med 
til at forberede elevrepræsentanten.  

Kontaktlærer: SO, MC og PV? 

Vedr. elevtal:. Lise kontakter Dennis for at modtage det skema der er udarbejdet med spørgsmål til forældre.  

Intet nyt fra Dennis. Resten af skolebestyrelsen tager over mht. til at kontakte forældrene til de elever som bliver 

udmeldt. 

Årsberetning: MM sender et udkast, som vi så kan kommentere på. 

Se under drøftelse 

Arbejdsdag: Vi opfordrer kontaktforældrene til at spørge lærerne om de har brug for hjælp med at indrette det 
midlertidige lokale, Birgitte skriver ud. 

 NB og MA tager det med på teamkoordinatormøde efter sommerferien. 

MM sender en doodle ud i forhold til at finde en dato til et møde, hvor der arbejdes videre med ”brug folkeskolen” 

Der afholdes møde d.21.6.17  

Forældrene i indskolingen spørger ind til den understøttende undervisning. Forældrene savner information om 

dette. MA og Michael udarbejder et skriv, og sender ud i næste uge. 

Under udarbejdelse. MA og Michael G. 

 

FASTE PUNKTER 

 Status byggeri 
Opstart er nu skubbet til september eller senere.   
 

 Status KulturCenter Kildevæld 
- 
 

 Status elevtal, opfølgning hvert kvartal: maj - september - december - feb/marts    

DRØFTELSER 

 Princip for lejrskole/hytteture, forslag til foreløbig godkendelse. Se bilag 
o Ift. at få overleveret efter en lejrskole, skal det op i teamkoordinatorgruppen hvorledes det kan 

gøres, så den gode historie kan udbredes/dyrkes.  

o Punktet vedr. ekstraordinært kan der bevilliges…….. nederst i princippet fjernes. 
o Princippet godkendes, men tages op til revision med rettelser og nye punkter i august. 

 
 Årsberetning 

Frafald og tilvalg af kildevældsskolen: Ved indskrivning undervejs i et skoleforløb, forespørger ledelsen om 
årsagen til skolevalg/skift. 
MM har modtaget rettelser og fremsende årsberetningen igen.  

INFORMATIONSPUNKTER 



NYT FRA: 

 Forældre 

SSP-møde med 30 fremmødte i 7 klasserne d. 14.06.17 med temaet ”Alkohol”.  
Ønskes gentaget hvert år med 7. klasse. 

Der har været afholdt forældremøde på 5. årgang ift. trivsel, med stor succes. Kildevældsmodellen blev 
præsenteret for forældrene.  
Fra forældre på NSG. Episode med NSG, vedr. angivelig arrangeret slåskamp mellem 8. kl. fra NSG og 10. 
klasse fra Kildevældsskolens. Anne Marker har forsøgt samarbejde med NSG men er blevet afvist. Vi har 

på Kildevældsskolen ikke kunnet få information om episoden andetstedsfra.  
NB  skriver til Mette Mertz til årsberetningen vedr. specialklasserækkens elever som har været til 
afgangsprøve. 
 

 Personale/MED 
Skriv vedr. skolens rygeregler er dd. sendt ud til personalet. 
Opgaveroversigter er sendt ud til gennemgang 

 
 Elever 

Ingen fremmødt 
 

 Ledelse: Ledelsen svarer på de spørgsmål der er muligt at svare på fra årshjulet: 
- Budget opfølgning 

- PS fremlægger i august, men alt ser fint ud. 

 
- Valg af medarbejderrepræsentanter til SB 
- Lærer: Christine Baadsgård og Pædagog: Nanna Mikkelsen 

 
- Arbejdsfordeling, orientering 
- Er ved at være på plads, men vi har nogle ubesatte timer. 

- Der er ansættelsessamtaler til almen på mandag. 
Der er opslag ude ift. ansættelse af personale til specialklasserækken, ansættelsessamtaler afholdes 
mandag d. 26.6.17. NB skriver til Mette Mertz. 
 

- Afgangsprøver 
- Afviklingen er gået fint. blandede resultater. 
- De elever fra specialklasserækken som har været til afgangsprøver, har enten bestået eller klaret sig rigtig 

fint. 
 

- Afslutning 
- Der afholdes traditionen tro fælles arrangement i hallen, MA og NB holder sommertale.  

EVENTUELT 

ML har forespurgt på muligheden for at give karakter på valgfaget sløjd. 

Problemstilling: skal der gives karakter i et valgfag, hvis ikke der gives i de andre valgfag.  

Der er en problematik vedr. at der er mange aflysninger af valgfagstimerne og meget pjækkeri fra timerne.  

Skolebestyrelsen skriver en holdningstilkendegivelse til ML.  

MØDEEVALUERING 

Godt møde 

OPLÆSNING OG GODKENDELSE AF REFERAT 

 

Bilag: 
 
Princip for lejrskole/hytteture 
Årsberetning (eftersendes) 
Gennemgang af referater januar-juni 2017 (eftersendes) 

 


